
 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 
ΠΑΣΟΚ- Κίνημα Αλλαγής 

Βουλευτής Ηλείας 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Κ. Τσιάρα 

Θέμα: Ανάγκη άμεσης λήψης μέτρων για την αποζημίωση των 
πληγέντων αγροτών από τον παρατεταμένο καύσωνα και την ξηρασία.  

Ο παρατεταμένος καύσωνας με θερμοκρασίες που ξεπερνούν το 
φυσιολογικό σε πολλές περιοχές της χώρας, μέχρι και  σήμερα στα μέσα 
του φθινοπώρου, σε συνδυασμό με την συνεχιζόμενη ανομβρία, έχουν 
οδηγήσει σε καταστροφή του ελαιόκαρπου, υποβάθμιση της ποιότητας 
του ελαιολάδου και άλλων αγροτικών προϊόντων και ζημιά στο φυτικό 
κεφάλαιο.  
Η κλιματική αλλαγή είναι εδώ και πλήττει τις αγροτικές καλλιέργειες, με 
τις προβλέψεις να είναι ακόμα πιο δυσοίωνες για τα επόμενα χρόνια.  
Ωστόσο, παρά τις σοβαρές επιπτώσεις στις καλλιέργειες και το εισόδημα 
των παραγωγών, η κυβέρνηση φαίνεται να καθυστερεί στη λήψη 
ουσιαστικών μέτρων. 
Επιπλέον, η έλλειψη συντονισμού και η αδράνεια στην εφαρμογή των 
απαραίτητων μέτρων αντιμετώπισης έχουν οδηγήσει σε απόγνωση τους 
παραγωγούς, καθώς το κόστος της παραγωγής αυξάνεται συνεχώς, οι 
αποδόσεις μειώνονται, ενώ απουσιάζει πλήρως μια εθνική στρατηγική 
αποτελεσματικής αντιμετώπισης των φαινομένων της κλιματικής 
αλλαγής.  
Χαρακτηριστικό παράδειγμα αποτελεί η καθυστέρηση στην αναθεώρηση 
του κανονισμού του ΕΛΓΑ, ώστε να ανταποκρίνεται στις νέες συνθήκες. 
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ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο κ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ 
1. Ποια μέτρα θα λάβει η κυβέρνηση για να επιταχύνει τις 

διαδικασίες και να διασφαλίσει την έγκαιρη και ακριβή 
καταγραφή των ζημιών; 

2. Θα αποζημιωθούν πλήρως και εγκαίρως όλοι οι πληγέντες 
παραγωγοί και ποιο είναι το συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα για 
την καταβολή των αποζημιώσεων; 

3. Υπάρχει πρόθεση αναθεώρησης του κανονισμού του ΕΛΓΑ, ώστε 
να προσαρμοστεί στις σύγχρονες προκλήσεις που θέτει η 
κλιματική αλλαγή. Τι ακριβώς σχεδιάζει η κυβέρνηση για την 
εφαρμογή αυτών των αλλαγών και με ποιο χρονοδιάγραμμα 
εφαρμογής; 
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